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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  06/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό  Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

             

ΘΕΜΑ:  «Κλοπές και φθορές δημόσιας περιουσίας στον Άγιο Νικόλαο 

Αρτέμιδας» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων Αρτέμιδας, στον πεζόδρομο του Αγίου 

Νικολάου στην παρά τα εν εξελίξει έργα του Δήμου, εν μια νυκτί 

επιτήδειοι ξήλωσαν τους πυλώνες φωτισμού, με αποτέλεσμα  ο 

πεζόδρομος να μην φωταγωγείται κατά τη διάρκεια της νύκτας. 

 

Δυστυχώς, δεν είναι η πρώτη φορά που Δήμοι και περιοχές της ανατολικής 

Αττικής, αντιμετωπίζουν περιπτώσεις φθοράς δημόσιας περιουσίας και 

κλοπών. Πρόκειται για ένα φαινόμενο, το οποίο μαστίζει την ανατολική 

Αττική και θέτει εμπόδια στον καθημερινό αγώνα των Δήμων για 

βελτίωση των υποδομών και των συνθηκών διαβίωσης των πολιτών. 

 

Το άνω συμβάν επιβεβαιώνει και σχετικό φωτογραφικό υλικό που 

απεικονίζει στο έδαφος μόνο τις μεταλλικές βάσεις των πυλώνων, ενώ 

ελλείπει το σώμα του πυλώνα. Είναι απορίας άξιο δε, πως εκλάπησαν οι 

πυλώνες φωτισμού, οι οποίοι έχουν ένα διόλου ευκαταφρόνητο βάρος, 

χωρίς οι δράστες να γίνουν αντιληπτοί από αστυνομικές αρχές. 

 

Ως εκ τούτου, αυξάνονται οι αμφιβολίες για την ύπαρξη περιπολιών από 

κλιμάκια της ελληνικής αστυνομίας στην ευρύτερη περιοχή, πράγμα το 
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οποίο προκαλεί αναστάτωση και αίσθημα εγκατάλειψης στους κατοίκους 

της ανατολικής Αττικής.  

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Πόσοι πυλώνες φωτισμού έχουν κλαπεί και ποια είναι η ζημία που 

υπέστη ο Δήμος; 

2) Πότε αναμένεται ο Δήμος να αποκαταστήσει την έλλειψη φωτισμού 

στον πεζόδρομο του Αγίου Νικολάου; 

3) Έχει καταγραφεί ως συμβάν από το αρμόδιο αστυνομικό τμήμα η άνω 

κλοπή; 

4) Πόσες περιπολίες διέρχονται ημερησίως από την Αρτέμιδα και δη από 

τον άνω πεζόδρομο, τον οποίο οι κάτοικοι της περιοχής χρησιμοποιούν 

για περίπατο κατά την άνοιξη και το καλοκαίρι; 

 

                                        Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                              Αντώνιος Μυλωνάκης 




